

**Ministerial Resolution No. (18) of
Year 1996AD.
Concerning Kuwait Civil Aviation
Safety Regulations**

Following perusal of:

- Law No. (30) of year 1960AD. issued on 30th Thulhija 1379AH. corresponding to 24th June 1960AD. regarding the issuance of Civil Aviation Regulations,
- Amiri Decree issued on 7th Jumada II, 1383AH., corresponding to 24th October 1963AD. concerning the Formation and Jurisdictions of The Supreme Council for Civil Aviation, and its amending Decrees issued on 20th November 1966AD., 13th April 1975AD., 27th March 1979AD. and 10th November 1986AD.,
- Amiri Decree issued on 8th Safar 1399AH. corresponding to 7th January 1979AD. regarding the Ministry of Communications,
- Amiri Decree issued on 7th Thulhija 1406AH. corresponding to 12th August 1986AD. concerning the jurisdictions of the Ministry of Communications,
- Amiri Decree number 108/90 issued in Thulhija 1410AH. corresponding to 16th July 1990AD. regarding adding some jurisdictions to the Minister of Communications,
- Ministerial Resolution No. (3) of year 1986 issued on 9th Jumada II, 1406AH. corresponding to 18th February 1986AD. regarding the issuance of air aviation safety regulations, and
- Ministerial Resolution No. (18) of year 1990AD. issued on 25th Thulqida 1410AH. corresponding to 18th June 1990AD. concerning the Authorizing the Directorate General of Civil Aviation to

**قرار وزاري رقم (١٨) لسنة ١٩٩٦م
بشأن إصدار أنظمة سلامة الطيران المدني
الكويتي**

- * بعد الإطلاع على القانون رقم (٣٠) لسنة ١٩٦٠م الصادر في ٣٠ ذو الحجة ١٣٧٩ هـ الموافق ٢٤ يونيو ١٩٦٠م في شأن إصدار أنظمة الملاحة الجوية المدنية .
- * وعلى المرسوم الأميري الصادر في ٧ جمادى الثانية ١٣٨٣ هـ الموافق ٢٤ أكتوبر ١٩٦٣م، بتشكيل وإختصاصات المجلس الأعلى للطيران المدني والمراسيم المعدلة له الصادرة في ٢٠ نوفمبر لسنة ١٩٦٦م و ١٣ إبريل لسنة ١٩٧٥م و ٢٧م و ٢٧ مارس لسنة ١٩٧٩ و ١٠ نوفمبر لسنة ١٩٨٦ .
- * وعلى المرسوم الأميري الصادر في ٨ صفر ١٣٩٩ هـ الموافق ٧ يناير ١٩٧٩م، في شأن وزارة المواصلات .
- * وعلى المرسوم الأميري الصادر في ٧ ذو الحجة ١٤٠٦ هـ الموافق ١٢ أغسطس ١٩٨٦م في شأن إختصاصات وزارة المواصلات .
- * وعلى المرسوم الأميري ١٠٨ / ٩٠ الصادر في ذو الحجة ١٤١٠ هـ الموافق ١٦ يوليو ١٩٩٠م بإضافة بعض الإختصاصات إلى وزير المواصلات .
- * وعلى القرار الوزاري رقم (٣) لعام ١٩٨٦ الصادر في ٩ جمادى الآخر ١٤٠٦ هـ الموافق ١٨ فبراير ١٩٨٦م، في شأن إصدار أنظمة سلامة الملاحة الجوية .
- * وعلى القرار الوزاري رقم (١٨) لعام ١٩٩٠م الصادر في ٢٥ ذو القعدة ١٤١٠ هـ الموافق ١٨ يونيو ١٩٩٠م في شأن تفويض الإدارة

approve and issue the necessary amendments on the aviation safety regulations issued by virtue of the Ministerial Resolution No. (3) of year 1986AD., and

- Upon the proposal of the President of the Directorate General of Civil Aviation,

We have decided as follows:

Article (1)

The Directorate General of Civil Aviation shall issue the Kuwaiti Civil Aviation Safety Regulations attached to this Resolution.

Article (2)

The Directorate General of Civil Aviation shall issue and approve the necessary amendments on these regulations whenever required.

Article (3)

The President of the Directorate General of Civil Aviation must implement this Resolution, and it shall enter into force as of the date it is published in the official gazette.

Minister of Communications, Electricity & Water
Chairman of Supreme Council for Civil Aviation

25th May 1996

العامة للطيران المدني بإعتماد واصدار التعديلات اللازمة على أنظمة سلامة الملاحة الجوية الصادرة بموجب القرار الوزاري رقم (٣) لعام ١٩٨٦ م.

* وبناء على عرض مدير عام الإدارة العامة للطيران المدني .
قررنا الآتي :

مادة (١)

تصدر الإدارة العامة للطيران المدني أنظمة سلامة الطيران المدني الكويتية المرفقة مع هذا القرار .

مادة (٢)

تصدر الإدارة العامة للطيران المدني التعديلات اللازمة لهذه الأنظمة واعتمادها متى دعت الحاجة إلى ذلك .

مادة (٣)

على مدير عام الإدارة العامة للطيران المدني تنفيذ هذا القرار ويعمل بهذه الأنظمة من تاريخ نشر هذا القرار في الجريدة الرسمية .

وزير المواصلات والكهرباء والماء
ورئيس المجلس الأعلى للطيران المدني

٢٥ مايو ١٩٩٦

ملاحظة : نظراً لكثافة المستند المتعلق بأنظمة سلامة الطيران المدني الكويتية واستمرار اجراء التعديلات عليها فاننا عمدنا إلى عدم وضعها في الكتاب .